



مجموعة المستثمرين القطريين تعلن عن مذكرة تفاهم مع مركز أبيكس للرعاية الصحية

الدوحة، قطر - ٢٥ سبتمبر ٢٠٠٤: وقعت مجموعة المستثمرين القطريين، وهي شركة ذات أنشطة متنوعة مدرجة في بورصة قطر، مذكرة تفاهم مع شركة أبيكس هيلثكير وهي شبكة رعاية صحية دولية متنوعة مكرسة لتطوير وتشغيل مرافق الرعاية الصحية، بهدف التنسيق بين الطرفين والعمل على رفع مستوى التوعية الصحية الوقائية وتوفير أسعار خاصة لموظفي الشركة.

تمت مراسم توقيع هذه المذكرة بحضور السيد حسام عرابي، الرئيس التنفيذي لتطوير الأعمال والتسليم في مجموعة المستثمرين القطريين، والسيد ديزموند دونيلي، الرئيس التنفيذي التجاري في مركز أبيكس للرعاية الصحية.

من خلال هذا التعاون، ستنظم ورش عمل للتوعية عن الرعاية الصحية الوقائية وأهميتها.

إن مجموعة المستثمرين القطريين تعطي الأولوية لصحة ورفاهية موظفيها وتقدر أن وجود قوة عاملة صحية أمر ضروري للفرد ولوجود بيئة صحية حاضنة.

وقد تم التأكيد من قبل السيد / ديز موند دونيلي، أن الفحوصات الصحية المنتظمة هي احدى الطرق التي تضمن إمكانية الوصول إلى الرعاية الطبية اللازمة. وان الالتزام بالرعاية الوقائية مهم للغاية بحيث يمكننا التعرف على الاضرابات الصحية في وقت مبكر، مما يحسن النتائج الصحية على المدى الطويل ويقلل من تكاليف الرعاية الصحية.





نبذة عن مجموعة المستثمرين القطريين

مجموعة المستثمرين القطريين هي شركة ذات أنشطة متنوعة مدرجة في بورصة قطر. تمتلك المجموعة وتدير عدداً من الشركات التابعة والتي تعمل في قطاعات مختلفة، ويتركز عمل الشركة منذ نشأتها في الأنشطة التجارية مع الشركات.

تشكل الشركات التابعة للمجموعة مزيجاً من المشاريع المتنامية والشراكات الدولية. كما تتميز علاماتنا التجارية بحضور قوي وسجل حافل بالإنجازات في السوق القطري، حيث نقدم خدمات متكاملة للمشاريع الرائدة والمرافق، ونعمل مع العملاء في القطاعين العام والخاص.

نعمل من خلال هذه الشركات على إضافة قيمة مستدامة لمساهمينا بفضل الإدارة الحكيمة والتنويع والمرونة. كما نعمل بلا كلل للحفاظ على ثقة ورضا عملائنا وشركائنا. تسهم أنشطتنا في تحقيق التطور والنمو طويل الأجل لشركاتنا التابعة للمجموعة، مع حرصنا وسعينا الدائمين للبحث عن فرص جديدة داخل دولة قطر وخارجها.

نبذة عن أبيكس للرعاية الصحية:

أبيكس هيلث (اليجانسيا للرعاية الصحية سابقا) هي شبكة رعاية صحية دولية متنوعة مكرسة لتطوير وتشغيل مرافق الرعاية الصحية التي تقدم رعاية استثنائية للمرضى من خلال المعايير الدولية والخبرة الطبية ذات المستوى العالمي والتقنيات المتطورة.

نهدف إلى تشكيل أنظمة بيئية قوية للرعاية الصحية تدفع الازدهار الاقتصادي وتحسن رفاهية المجتمع.

من خلال اعتماد المعابير الدولية والالتزام بأفضل الممارسات السريرية ، نضمن أعلى مستويات الجودة في الرعاية الطبية ، بينما يضمن التزامنا بالابتكار أن نبقي في طليعة التطورات الطبية ، ونقدم أفضل رعاية ممكنة لمرضانا.

وهي شركة تابعة لشركة استثمار القابضة ، تقوم ابيكس هيلث حاليا بإدارة وتطوير مجموعة رعاية صحية كبيرة تشمل ٦ مستشفيات تعمل في ٣ دول و ١٢ مشروعا في ٦ مقاطعات من خلال الشراكات الاستراتيجية بين القطاعين العام والخاص في المنطقة، كما تساهم أبيكس هيلث في تشكيل مستقبل النظم الصحية المحلمة





Qatari Investors Group Announces Memorandum of Understanding with APEX Health center

Doha, Qatar - September 25, 2024: Qatari Investors Group, a diversified company listed on the Qatar Stock Exchange, has signed a Memorandum of Understanding with Apex Healthcare, an international healthcare network dedicated to developing and operating healthcare facilities. The agreement aims to coordinate between the two parties to enhance preventive health awareness and offer special rates for the company's employees

The signing ceremony was attended by Mr. Husam Orabi, Chief Business Development and Delivery Officer at Qatari Investors Group, and Mr. Desmond Donnelly, Chief Commercial Officer at Apex Healthcare Center.

As part of this collaboration, workshops will be organized to raise awareness about the importance of preventive healthcare.

Qatari Investors Group prioritizes the health and well-being of its employees, recognizing that a healthy workforce is vital for both individuals and a nurturing work environment.

Mr. Desmond Donnelly emphasized that regular health check-ups are one of the means to ensure access to necessary medical care. He added that committing to preventive healthcare is crucial, as it helps identify health disorders early, improving long-term health outcomes and reducing healthcare costs.

-End -





About Qatari Investors Group (QIG)

Qatari Investors Group (Q.I.G.) is a diversified conglomerate listed on the Qatar Stock Exchange. The group owns and operates several subsidiaries in diverse sectors. Historically, the group's focus has been on B2B operations.

Q.I.G.'s subsidiaries are a mix of organically grown enterprises and international partnerships. Our brands have an established presence and a record of accomplishment in the Qatari market, serving flagship projects, customers, and facilities in the private and public sectors.

Through our subsidiaries, we add sustainable value to our shareholders with prudent management, diversification, and agility. For our customers and partners, we work tirelessly to maintain trust, satisfaction, and reliability. Our activities drive the long-term growth and development of our subsidiaries while fresh opportunities in Qatar and overseas are sought.

About APEX Healthcare:

Apex Health (formerly Elegancia Healthcare) is a diversified international healthcare network dedicated to developing and operating healthcare facilities that deliver exceptional patient care through international standards, world-class medical expertise, and cutting-edge technologies.

We aim to form robust healthcare ecosystems that drive economic prosperity and improve community well-being.

By adopting international standards and adhering to the best clinical practices, we ensure the highest quality of medical care, while our commitment to innovation guarantees we stay at the forefront of medical advancements, providing the best possible care to our patients.

A subsidiary of Estithmar Holding, Apex Health is currently managing and developing a substantial healthcare portfolio that includes 6 Hospitals operating in 3 countries and 12 projects across 6 counties.

Through strategic public-private partnerships in the region, Apex Health contributes to shaping the future of local health systems.